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J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült a Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testületnek 2012. május hó 29. napján 17.00 
órai kezdettel tartott testületi üléséről.

Az ülés helye:  Művelődési Ház
5309 Berekfürdő, Fürdő u. 2.

Jelen vannak: Dr. Hajdu Lajos polgármester
Czinege Béla alpolgármester
Buczkó Zoltánné képviselő
Hosszu András képviselő
Dr. Kenyeres Imre képviselő
Ifj. Nagy György képviselő
Potornainé Szűcs Katalin jegyző
Gál József ügyvezető igazgató, Berek-Víz Kft.
Puskás Mariann megbízott igazgató, Kulturális-, Idegenforgalmi 

Központ és Könyvtár
Székely László igazgató, Veress Zoltán Általános Iskola és Óvoda
Tóth Attila ügyvezető, Bereki Nonprofit Turisztikai Kft.
Szitár Ferenc rendőrkapitány, Karcagi Rendőrkapitányság
Kun Csilla Karcagi Többcélú Kistérségi Társulás Szociális 

Szolgáltató Központ vezetője
Perge Józsefné családgondozó
10 fő érdeklődő

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester  köszönti  a  képviselő-testület  tagjait  és  a  megjelent  lakosokat.  A 
képviselő-testület  határozatképes  számban  megjelent,  mind  a  7  képviselő  jelen  van.   Az  ülést  
megnyitja.
Jegyzőkönyv  hitelesítőnek  Dr.  Kenyeres  Imre  és  Czinegéné  Bődi  Szilvia  képviselőket  javasolja  
megválasztani.
Szavazásra bocsátja a javaslatot. Megállapítja, hogy a képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal,  
ellen és tartózkodó szavazat nélkül elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

73/2012.(V.29.) Önkorm. határozat
a jegyzőkönyv-hitelesítők megválasztásáról.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Szervezeti  és  Működési 
Szabályzatról  szóló 25/2010.(XII.01.)  Önkorm.  rendelet  14.  §  (2)  bekezdése  alapján a 
jegyzőkönyv  hitelesítésére  Dr.  Kenyeres  Imre és  Czinegéné  Bődi  Szilvia  képviselőket 
választotta meg.

Erről értesülnek:
1) Dr. Kenyeres Imre képviselő
2) Czinegéné Bődi Szilvia képviselő
3) Dr. Hajdu Lajos polgármester
4) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
5) Képviselő-testület tagjai

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy a napirendi javaslat a meghívóban kiküldésre került.  
Van-e valakinek módosító javaslata? 
Megállapítja, hogy a napirendet módosító javaslat nem érkezett.
Megkérdezi, hogy ki az, aki a napirendi javaslatot elfogadja?
Megállapítja,  hogy a  képviselő-testület  a  napirendi  javaslatot  7  igen,  ellen és  tartózkodó szavazat 
nélkül elfogadta, erről a következő határozatot hozta:
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74/2012.(V.29.) Önkorm. határozat
a napirend elfogadásáról.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Szervezeti  és  Működési 
Szabályzatról szóló 25/2010.(XII.01.) Önkorm. rendelet 14. § (5) bekezdése alapján az 
alábbi napirend megtárgyalását fogadta el:

1. Interpellációk, kérdések, lakossági észrevételek.
2. Beszámoló a két ülés között történt főbb eseményekről.  

Előadó: Dr. Hajdu Lajos polgármester
3. Beszámoló a lejárt határidejű határozatokról.

Előadó: Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4. Előterjesztés  a  köztemetőről  és  a  temetkezési  tevékenységről  szóló  26/2011.(XI.29.) 

önkorm. rendelet módosítására.
Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester

5. Előterjesztés  a díszpolgári  cím,  valamint  a „Berekfürdőért” kitüntetés alapításáról  és 
adományozásáról szóló 2/1992.(XII.07.) önkorm. rendelet módosítására.  
Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester

6. Előterjesztés  az  utcanevek  megállapításáról,  valamint  a  házak  számozásának 
szabályairól szóló 5/2000.(III.20.) önkorm. rendelet módosítására. 
Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester 

7. Előterjesztés az állatok tartásáról szóló 17/2000.(V.29.) önkrom. rendelet módosítására. 
Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester 

8. Előterjesztés a köztisztaság fenntartásáról,  a települési szilárd hulladék kezeléséről  és  
ártalommentes elhelyezéséről szóló 16/2005.(IX.05.) önkorm. rendelet módosítására.  
Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester

9. Előterjesztés az épített és természeti értékek védelméről és fenntartásáról szóló 15/2008.
(IV.29.) önkorm. rendelet módosítására.  
Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester

10. Előterjesztés Berekfürdő Község címerének és zászlójának létesítéséről és használatának 
rendjéről szóló 11/1993.(VI.19.) önkorm. rendelet módosítására.  

             Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester
11. Előterjesztés  Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Szervezeti  és 

Működési Szabályzatáról szóló 25/2010.(XII.01.) önkorm. rendelet módosítására. 
             Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester

12. Előterjesztés a telekadóról szóló 23/2003.(XII. 15.) önkorm. rendelet módosítására.
Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester 

13. Előterjesztés  az  idegenforgalmi  adóról  szóló  25/2003.(XII.15.)  önkorm.  rendelet 
módosítására. 
Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester 

14. Előterjesztés  Berekfürdő  község  közigazgatási  területén  viziállások  létesítésének  és 
fennmaradásáról szóló 17/2011.(VIII.30.) önkorm. rendelet módosítására. 

             Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester
15. Beszámoló a gyermekjóléti és gyermekvédelmi munkáról.

Előadók: Gyermek-, és ifjúságvédelmi felelősök, családgondozó
16. Beszámoló a közrend és közbiztonság helyzetéről.

Előadó: A rendőrség képviselője.
17. Beszámoló a Berek-víz Kft. 2011. évi gazdálkodásáról.

Előadó: Gál József ügyvezető igazgató
18. Beszámoló  a Keviterv Akva  Mérnöki  Vállalkozási  Kft.  által  elkészített  ivóvízminőség 

javító programhoz kapcsolódó műszaki alternatívákról, és beruházási költségekről.
Előadó: Dr. Hajdu Lajos polgármester
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19. Előterjesztés  az  ivóvízminőség  javító  programhoz  kapcsolódó  Kommunikációs  terv 
elfogadására. 
Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester

20. Előterjesztés az ivóvízminőség javító programhoz kapcsolódó közbeszerzési  szabályzat 
elfogadására. 
Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester

21. Előterjesztés az 54/2012.(IV.26.) önkorm. határozat hatályon kívül helyezésére. 
Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester

22. Előterjesztés felügyelő bizottsági tag (Berek-víz Kft) választására. 
Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester

23. Előterjesztés a volt Tourinform iroda helyiségének meghirdetésére. 
Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester

24. Előterjesztés 8. osztályos tanuló jutalmazására.  
Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester

25. Előterjesztés pedagógusok jutalmazására.
Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester 

26. Előterjesztés lakásbérleti szerződés meghosszabbításról. (Veres Péter u. 36.)
Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester 

27. Előterjesztés lakásbérleti szerződés meghosszabbításáról. (Tatárülés u. 27.)
Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester 

28. Előterjesztés Allnet Hungary Kft. kérelmére. 
Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester

29. Előterjesztés  kockázatelemzési  ajánlatra tekintettel  a  Berek-Víz Kft.  belső ellenőrzési  
jelentésére.
Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester

30. Aktualitások.  

Erről értesülnek:
1) Dr. Hajdu Lajos polgármester
2) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
3) Képviselő-testület tagjai

NAPIRENDI PONTOK TÁRGYALÁSA

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester elmondja,  hogy jelen  van  a  karcagi  rendőrkapitány,  Szitár  Ferenc, 
valamint  a  Karcagi  Többcélú  Kistérségi  Társulás  Szociális  Szolgáltató  Központjának  képviselője, 
ezért javasolja a közrend és a közbiztonság helyzetéről szóló beszámolót, valamint a gyermekjóléti és  
gyermekvédelmi beszámolót előre venni.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal,  ellen és tartózkodó szavazat 
nélkül elfogadta.

16. Napirendi pont: Beszámoló a közrend és közbiztonság helyzetéről.  

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester köszönti  Szitár  Ferenc  rendőrkapitányt.  A  2011.  évi  közrend  és 
közbiztonság  helyzetéről  szóló  beszámoló  a  képviselők  részére  kiküldésre  került.  Megkérdezi  a 
Rendőrkapitány urat, hogy kívánja-e kiegészíteni a beszámolót?
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Szitár  Ferenc  rendőrkapitány  köszönti  a  megjelenteket.  2012.  január  1-jétől  tölti  be  a  Karcagi  
Rendőrkapitányság  vezetői  pozícióját.  Farkas János főkapitány azt  fogalmazta  meg számára,  hogy 
tegyen  rendet  Karcagon.  Az  előző  rendőrkapitányt  nyugállományba  helyezték.  Olyan  célokat 
határoztak meg a részére, ami értelemszerűen érdemben befolyásolja Berekfürdő életét, a berekfürdői 
rendőri jelenlétet, Berekfürdő közrendjét, közbiztonságát, és azt, hogy a település továbbra is élhetőbb 
legyen,  és olyan település legyen, amely mind a turisztikai idényben, mind azon kívül elfogadható 
közrendet, közbiztonságot, köznyugalmat nyújt a polgárai számára. 
A beszámoló az előző rendőrkapitány munkáját tartalmazza. Berekfürdőn mind a közterület, mind a  
vagyon  elleni  bűncselekmények  csökkentek,  ettől  függetlenül  ilyen  nyugodt  településen,  mint  
Berekfürdő, egyetlen esemény is sok, és egy esemény is megzavarja az életet.
Hat település közrendjét és köznyugalmát kell biztosítania. Az elmúlt időszakban, sajnálatos módon, a 
gazdasági viszonyok és a szociális közeg változásából kifolyólag egyre több a bűnelkövetés. Bízik 
benne,  hogy a  Karcagi  Rendőrkapitányság  az  elvárásnak meg  tud felelni,  és  Berekfürdő speciális 
helyzetét meg tudja őrizni. 
Abban a struktúrában, amit a beszámolóban leírt, Kunmadaras folyamatosan elvonja az erőt. Kasza 
Norbert körzeti megbízott szinte mindig Kunmadarason van az események miatt. Ezen változtatni kell.
Az önkormányzattól és a Polgárőrségtől kapott támogatásért köszönetét fejezi ki. Köszönetét fejezi ki 
azoknak a lakosoknak is, akik saját vagyonuk védelméért tesznek. 
Április 15-től az új szabálysértési törvény az 50.000 Ft-ig terjedő lopást még szabálysértésként kezeli.  
Ugyanakkor a törvény lehetővé tette a szabálysértési őrizet jogintézményét.
A maga részéről mindent meg fog tenni, hogy a Karcagi Rendőrkapitányság sikeres legyen. A 36 %-os  
felderítési eredmény nem kielégítő. A hatékonyságra kell törekedni, hathatósan és eredményesen kell  
együtt dolgozni. 24 fő már előzetes letartóztatásban van, tavaly ilyenkor 1 fő volt előzetesben. 
Az eredményes munkájukhoz kérik az önkormányzat segítségét. 
Meghatározta a közrendvédelmi vezetésnek, hogy a turisztikai idény zavartalanságát biztosítani kell,  
visszatérően meg kell, hogy jelenjen egy rendőr.
Még egyszer köszöni a támogatást. Már az iskolában elindítottak egy programot. Új KRESZ oktatás is  
lesz.  Az ittas  kerékpározás 60.000 Ft  szabálysértési  bírságot  von maga után.  Sok esetben az ittas  
kerékpárosok okozzák a baleseteket. 
A jövő az, hogy fejlesszék a technikai berendezést, térfigyelő kamerák elhelyezése fontos. 
Havonta egyszer van fogadóórája, de bármikor szívesen vár bárkit.
Várja a kérdéseket.

Bódi Zoltán berekfürdői  lakos elmondja,  hogy a  kerékpárúton motorosokkal  szokott  találkozni.  A 
sebességet be kellene tartatni velük, illetve ne közlekedhessenek a kerékpárúton. 
A másik felvetése a Karcag és Berekfürdő közötti  úton való közlekedés. Folyamatosan ki vannak  
rakva a 60-as táblák. Nem tudja, hogy ezekre a táblákra szükség van-e, vagy csak kint maradtak.
Köszöni. 

Galaczi Antalné a számítógépes hekkerekre kérdez rá.

Dr. Hajdu Lajos polgármester kéri, hogy a helyi közbiztonságról kérdezzenek.

Czinege Béla alpolgármester elmondja, hogy itt a turizmus és a vendéglátás biztonságának megőrzése 
a fontos. A rendőrök délután és kora esti órákban szoktak megjelenni. Este 10 óra után hiányolja a 
rendőri  jelenétet.  Két  olyan  településsel  vannak  körülvéve,  ahol  lényegesen  nagyobb  a 
bűncselekmények száma. Elég sok üdülő van itt. A megélhetési nehézségek miatt fél, hogy itt is meg  
fog növekedni a bűncselekmény.
A kamerarendszer nagyon jó. Itt sajnos nincs kiépítve. Erre van-e lehetőség?

Dr.  Hajdu Lajos polgármester  csatlakozik alpolgármester  úrhoz, hogy Berekfürdő a környezetéhez  
képest egy sziget, de csak idő kérdése, hogy itt a közbiztonság romlani fog. Milyen technikai vagy 
személyi segítségre lenne szükség, hogy a közbiztonságát megőrizze Berekfürdő? 
Tudnak-e valamit az elmúlt hétvége rendbontásával kapcsolatosan?
Mikor lesz állandó körzeti megbízott Berekfürdőn?
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Szitár Ferenc rendőrkapitány válaszol a kérdésekre: A kerékpárúton 50 cm3 alatti motorkerékpárral  
lehet  közlekedni,  bukósisakkal.  Az úton sajnos olyan  nyomvájú van,  hogy a motorkerékpárosokra 
balesetveszélyes,  ezért  sokan  választják  a  kerékpárutat.  Csak  olyan  gépjárművet  tudnak  mérni,  
amelynek egyedi azonosítója van. Érdemes a kerékpárosoknak is felvenni a bukósisakot. 
A sebességhatár megváltoztatására a közút kezelője jogosult. A kirívó eseteket a rendőröknek meg kell 
látni.
Számítógépes hekkelés nem jellemző ezen a területen. A bankkártyával kapcsolatos csalások jelentek 
meg. 
A Polgárőrségre nagy szükség van, mert a rendőri állomány nem tudja lefedni a területet. Nagyon  
fontos,  hogy a Polgárőrökkel  megtalálják a közös hangot.  Ha nappal  van rendőr,  akkor éjszaka a  
Polgárőrökre  van  szükség.  Inkább  késő  este  van  szükség  a  rendőrökre,  mert  a  bűnözők  először 
felmérik  a  területet,  és  utána  jönnek  vissza.  Ha  este  látják  a  rendőrt,  akkor  éjszaka  nem fognak  
visszajönni. Sajnos nem tudja azt mondani, hogy ha Kunmadarason 11 embert állítanak elő, hogy itt 
legyen a körzeti megbízott, mivel ott szükség van rá.
A rendőrség első számú feladata a térfigyelő kamera figyelése. Hiába van a kistérségnek kamerája, ha  
nincs bekapcsolva a rendőrségre. Egy pár kamera frekventált helyre történő felszerelése nagyon fontos 
lenne. A térfigyelő kamerákkal vissza lehet szorítani a bűnözést. 
Ha van állandó, visszatérő körzeti megbízotti jelenlét, akkor a bűnözést vissza lehet szorítani.
Azt gondolja, hogy a Polgárőrséggel, a Rendőrséggel, és a kamerarendszerrel reális esély van arra, 
hogy a bűnözést megelőzzék.
Független  körzeti  megbízottra  akkor  van  lehetőség,  ha  leválnak  a  rendőrősökről,  de  Dániel  Zsolt 
nagyon nagy segítséget tud nyújtani a falunak.

Dr.  Hajdu Lajos polgármester megköszöni  a tartalmas beszámolót  és a kielégítő válaszokat.  Bízik 
benne, hogy egy év múlva nem lesz rosszabb a beszámoló. Megköszöni a munkájukat. 
Javasolja a beszámoló elfogadását.
Van-e valakinek észrevétele?
Észrevétel nem hangozott el.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal,  ellen és tartózkodó szavazat 
nélkül elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

75/2012.(V.29.) Önkorm. határozat
a közrend és közbiztonság helyzetéről szóló beszámolóról.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Karcagi 
Rendőrkapitányságnak  (5300  Karcag,  Kossuth  tér  1.)  a  település  közrend  és 
közbiztonsági helyzetére vonatkozó 2011. évi beszámolóját elfogadja.

Erről értesülnek:
1. Karcagi Rendőrkapitányság
2. Berekfürdői Polgárőr Egyesület
2. Dr. Hajdu Lajos polgármester
3. Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4. Polgármesteri Hivatal

15. Napirendi pont: Beszámoló a gyermekjóléti és gyermekvédelmi munkáról.  

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja,  hogy a gyermekjóléti  és gyermekvédelmi  munkáról szóló 
beszámoló a képviselők részére kiküldésre került. Köszönti a Karcagi Többcélú Kistérségi Társulás 
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Szociális Szolgáltató Központ vezetőjét, Kun Csillát, és Perge Józsefné családgondozót. Megkérdezi, 
hogy kívánják-e kiegészíteni a beszámolót?

Kun Csilla intézményvezető elmondja, hogy próbálta teljes körűen, a jogszabályoknak megfelelően 
elkészíteni a beszámolót. Várja a kérdéseket.

Czinege Béla alpolgármester megkérdezi, hogy van-e a faluban veszélyeztetett gyermek?

Perge Józsefné válasza: Van, 14 év felettiek, akiknél az iskolai kötelezettség teljesítésével problémák  
vannak.

Czinege Béla alpolgármester megkérdezi, hogy a hátrányos helyzetű gyerekek a gyermekvédelmisek?

Perge  Józsefné  válasza:  Igen.  Elmondja,  hogy egy éve  dolgozik  gyermekjóléti  szolgálatosként  és  
családgondozóként.  Sajnos kevés gyermek van Berekfürdőn,  de ha már  néhány gyermeknek,  vagy 
családnak tud segíteni, az már jó. Igaz, hogy sokkal kevesebb a probléma, mint Kunmadarason, vagy 
Karcagon,  de pont  ezért  a  megelőzésre  lehet  helyezni  a  hangsúlyt.  A múlt  év nyarán  játszóházat  
szerveztek  a  gyerekeknek,  hogy hasznosan  töltsék  az  idejüket.  20  alkalommal  14-15 gyermekkel 
dolgozott  a  játszóházban,  akik  jól  érezték  magukat,  és  már  várják  az  idei  évet.  Megköszöni  a  
Polgármester  úr  segítségét,  amit  a játszóházhoz nyújtott.  Az őszi  és a téli  szünetben is  szervezett  
kézműves  foglalkozást  a  gyerekeknek.  Cseke  Réka  pedagógus  is  segítséget  nyújtott  neki  a 
szabadidejében.

Czinege Béla alpolgármester véleménye szerint a játszóházat bővíteni lehetne.

Perge Józsefné elmondja, hogy az iskolának is szívesen nyújt segítséget a programokhoz. 
Rendszeresen tartanak szakmaközi megbeszéléseket a törvényi változásokról, eseteket beszélnek meg.

Dr. Hajdu Lajos polgármester megkérdezi, hogy van-e még valakinek kérdése, észrevétele? 
További kérdés, észrevétel nem hangzott el.
Megköszöni a beszámolót. Megkérdezi, hogy ki az, aki a beszámolót elfogadja?
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  beszámolót  7  igen,  ellen  és  tartózkodó  szavazat  nélkül 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

76/2012.(V.29.) Önkorm. határozat
a 2011. évi gyermekjóléti és gyermekvédelmi munkáról szóló beszámolóról.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  gyermekek  védelméről  és  a 
gyámügyi igazgatásról szóló 1997. évi XXXI. törvény 96. § (6) bekezdése alapján 2011.  
évi gyermekjóléti és gyermekvédelmi munkáról szóló beszámolót elfogadja. 

Erről értesülnek:
1. Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kormányhivatal Szociális és Gyámhivatala 5000 

Szolnok, Ady E. u. 35-37.
2. Karcag  Városi  Önkormányzat  Polgármesteri  Hivatal  Gyámhivatala,  Kissné 

Szendrei Judit gyámhivatal vezetője, 5300 Karcag, Kossuth tér 1.
3. Karcagi Többcélú Kistérségi Társulás Szociális Szolgáltató Központ, Kun Csilla 

intézményvezető, 5300 Karcag, Püspökladányi út 33.
4. Dr. Hajdu Lajos polgármester
5. Potornainé Szűcs Katalin jegyző
6. Polgármesteri Hivatal

Dr. Hajdu Lajos polgármester javasolja a Berek-Víz Kft. 2011. évi gazdálkodásáról szóló beszámolót 
előre  venni,  mivel  jelen  van  a  Berek-Víz  Kft.  ügyvezetője  és  könyvelője.  Szavazásra  bocsátja  a 
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javaslatot. Megállapítja, hogy a képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal, ellen és tartózkodó 
szavazat nélkül elfogadta.

17. Napirendi pont: Beszámoló a Berek-Víz Kft. 2011. évi gazdálkodásáról.  

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester elmondja,  hogy a  Berek-Víz  Kft.  2011.  évi  gazdálkodásáról  szóló 
beszámoló  a  képviselők  részére  kiküldésre  került,  a  könyvvizsgálói  jelentés  pedig  most  került  
kiosztásra.  Megkérdezi  Gál  Józsefet,  a  Berek-Víz  Kft.  ügyvezető  igazgatóját,  hogy  kívánja-e  a  
beszámolót kiegészíteni?

Gál József ügyvezető igazgató elmondja, hogy a számokból látható a Kft. eredménye, ami 1,5 millió 
Ft-tal eltér az előző tájékoztatástól, mivel a kistérség épületének javítása 2012-ben fejeződött be. 

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy a Berek-Víz Kft. azért zárt 40 millió Ft hiánnyal, mert a 
meg nem valósított fürdőberuházás terveinek költségét veszteségként le kellett írni. 
Van-e valakinek kérdése, észrevétele?
Kérdés, észrevétel nem hangzott el.
Megkérdezi, hogy ki az, aki a határozati javaslatot elfogadja?
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  beszámolót  7  igen,  ellen  és  tartózkodó  szavazat  nélkül 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

77/2012.(V.29.) Önkorm. határozat
a Berek-Víz Kft. 2011. üzleti évről szóló jelentése.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Berek-Víz  Kft.  2011.  évi 
egyszerűsített éves beszámolóját elfogadja és javasolja a -40.295.646 Ft mérleg szerinti  
eredmény eredménytartalékba történő vezetését.

Erről értesülnek:
1) Berek-Víz Kft. Berekfürdő, Berek tér 11.
2) Dr. Hajdu Lajos Polgármester

1. Napirendi pont: Interpellációk, kérdések, lakossági észrevételek.   

Dr. Hajdu Lajos polgármester megkérdezi, hogy a képviselők közül van-e valakinek interpellációja, 
kérdése?

Hosszu András képviselő jelzi, hogy a temetőben elkészült a járda. 

Buczkó Zoltánné képviselő kéri, hogy a játszótérre a padokat ki tudják-e helyezni?

Gál József ügyvezető igazgató válasza: Megoldják.

Czinege Béla alpolgármester elmondja, hogy Tóth Attila jelezte, hogy kellene egy felelős kezelő a  
játszótéri játékokhoz.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző válasza: Mindenképp kijelölnek valakit.
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Hosszu András képviselő elmondja, hogy a múlt havi testületi ülésen volt szó a gyógyszertár és az 
ABC előtt a járda felújításáról. A közterületen dolgozók mikor tudnák elkezdeni a munkát?

Gál József ügyvezető igazgató nem tudja, hogy milyen munkáról van szó. Majd egyeztetnek.

Dr. Kenyeres Imre képviselő elmondja, hogy az üveggyári kút környékét rendbe kellene tenni.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy majd irányít oda embereket. 
Megkérdezi, hogy a képviselők közül van-e még valakinek kérdése, észrevétele?
További kérdés, észrevétel nem hangzott el.
Megkérdezi, hogy a jelenlévő lakosok közül van-e valakinek kérdése, észrevétele?

Szurdok  György  elmondja,  hogy  a  gyurgyalag  nagyon  szép  madár.  Nincs  kitéve  sehol,  hogy  a 
gyurgyalag fészkelő helye védett terület, és ott védett madár van. 
Nagyon szép a fürdő előtti tér, de a padokra nem ül le senki, mert nincs háttámlája.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy a gyurgyalagok mire megérkeztek, a fészkelő helyük 
rendbe  lett  téve.  Tábla  van  kitéve  a  természetvédők  által.  Odafigyel  az  önkormányzat  a 
gyurgyalagokra. Ha elköltöznek a madarak, megnézik, hogy hozzá szabad-e nyúlni a területhez, hogy 
a függőleges fal megmaradjon.
A fürdő előtti teret így tervezte a tervező. A padok egy részére kerülnek majd háttámlák.

Czinege Béla alpolgármester  elmondja,  hogy ő is  megnézte  a padokat.  Úgy gondolja,  hogy olyan  
szélesek a padok, hogy lehet, hogy hátra sem lehet majd dőlni. Így szép, ahogy van.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy majd azt is meg kell nézni, hogy a bejárat felújításához 
hogyan fog igazodni.  Már volt  jelzés a padok miatt,  ezért  a padok egy részét  háttámlával  fogják  
ellátni.

Körmendiné Baksán Mária elmondja, hogy ő is sokáig kereste a táblát a gyurgyalagoknál. 
Kéri, hogy a „Méhecske”-nél vegyék el a szemétlerakás tilos táblát, és rakják oda, ahova szükséges. A 
korcsolyázni tilos tábla is kint van még.
Az Arany János utcai buszmegállónál is gond van a vízlefolyással.
A Reál bolt melletti telek nagyon elhanyagolt. Fel kellene szólítani, hogy rakják rendbe.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy a korcsolyázni tilos táblát nem az önkormányzat tette 
ki, majd gondoskodnak a bevételéről.
A hivatal felszólítja majd az ingatlantulajdonost a telek rendbetételére.
A gyurgyalag telepnél a másik oldalra is tesznek majd ki táblát.

Bódi  Zoltán  elmondja,  hogy  a  járdákon  nem  lehet  közlekedni,  mivel  az  új  járdák  10  cm-el 
magasabbak, mint a régiek.
A fekvőrendőr miatt még mindig nem lehet a Fürdő utcában közlekedni. Szerinte még mindig nincs rá 
engedély sem. 
A tolókocsisok nem tudnak a járdán végigmenni, és a fekvőrendőrök is veszélyesek számukra. 
A fekvőrendőröket át kellene alakítani.
A horgásztónál van egy lejtő a bekötőúthoz, ahol mindig megáll a víz. A Művelődési Háznál is áll a  
víz az esőzéskor. 
Volt bent a hivatalnál a Nordic-walking pálya kialakítása miatt, hogy az erdőt megnézzék, de mindig 
csak azt mondják, hogy majd a jövő héten.
A buszmegálló mellett a bokrok tele vannak szeméttel. 
Jelzi a fürdővezetőnek, hogy az egyik büfében folyamatosan ott vannak a dolgozók.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy az eső miatt víztócsákkal együtt kell élni, nem tud vele 
mit kezdeni. 
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Bódi Zoltán elmondja, hogy a falu bejáratánál a betonvájúra is azt mondja Polgármester úr, hogy az 
műemlék. Hol van műemlékké nyilvánítva? Szeretné Berekfürdőt széppé tenni, és mindig elutasító 
választ kap.

Dr. Hajdu Lajos polgármester ezt visszautasítja. Minden erejével azon van az önkormányzat,  hogy 
széppé tegye a fürdőt, a fürdő bejáratát, virágosítja a parkokat. A víztócsákkal nem tud mit kezdeni.
A tóhoz vezető járdánál a tolókocsis fel sem tud menni, mert ott lépcső van. 
A fekvőrendőrre meg van az engedély. 

Bódi Zoltán szeretné látni.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző kéri, hogy menjen be a hivatalba és nézze meg.

Czinegéné Bődi Szilvia képviselő elmondja, hogy ő örül neki, hogy van fekvőrendőr az óvoda miatt.

Bódi  Zoltán  elmondja,  hogy elég  lenne  egy fekvőrendőr  is.  Elég  lenne  egy sávot  nyitni,  hogy a 
kerékpárosok átjuthassanak rajta.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy egy fekvőrendőr is problémát okozna.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző elmondja, hogy Kustár Péter nem tud kimenni megnézni az erdőt, 
mert folyamatosan vízóra ellenőrzésen van. Egy kis türelmet kér.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy a járdák ügyének utána fog nézni. Az önkormányzat  
egyébként megcsinálja a járdát, ha az anyagköltséget a lakos vállalja.

Gál József ügyvezető igazgató Bódi Zoltán jelzésére elmondja, hogy nincs tiltva, hogy egy kávét vagy 
üdítőt pihenésképpen ne ihassanak meg a dolgozók valamelyik büfében.

Hosszu András képviselő elmondja, hogy a buszmegálló vízlefolyásának megoldása folyamatban van. 

Dr. Hajdu Lajos polgármester megkérdezi, hogy van-e még valakinek kérdése, észrevétele?
További kérdés, észrevétel nem hangzott el. Áttér a következő napirendi pont ismertetésére.

2. Napirendi pont: Beszámoló a két ülés között történt főbb eseményekről.    

Dr. Hajdu Lajos polgármester ismerteti a két ülés között történt fontosabb eseményeket.
A fürdő megnyitása megtörtént. A négynapos ünnepen nagyon sok vendég volt a fürdőben, nagy volt a  
kemping forgalma. Ennyi lakókocsi soha nem volt a fürdőben.
Nagyrábén  vett  részt  egy  kulturális  rendezvényen,  ahol  egy  arany  és  egy  ezüstérmet  nyertek  a  
birkapörkölttel és a kötött galuskalevessel. 
A festőtábor sikeresen lezajlott. A marketing feladatát is betöltötte, mivel két indiai festő is részt vett a  
táborban, tehát hírértéke van. 
Az írótábor 600.000 Ft támogatást nyert. 
Egy  pakisztáni  kulturális  programon  vett  részt.  Találkozott  a  pakisztáni  nagykövettel.  Jövőre 
szerveznek egy muszlim kulturális programon.
A Sebestyén házaspár temetésén vett részt. Berekfürdőért emlékéremmel rendelkeztek. Laci bácsi az  
előkészítő bizottságban részt vett.
Elhunyt Klement Lajos bácsi is, aki szintén az előkészítő bizottság tagja volt.
Voltak az Ásványvíz Szövetségnél, hogy hogyan lehetne a gyógyvizet palackozni. Vannak feltételek,  
amiket próbálnak megoldani.
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Részt vett Gödöllőn az önkormányzati oktatási konferencián. Az iskolák sorsa bizonytalannak látszik.  
Az iskola épületét már nem akarja átvenni az állam. Elgondolkodtató, hogy 88.000 fő kezdi meg a 
felsőoktatást, és 2011-ben ennyien születtek összesen. Ez azt jelenti, hogy évről évre folyamatosan  
csökkenni fog a főiskolások száma. 
A  Rendezési  Terv  módosítására  a  szerződés  megkötésre  került.  Helyszíni  egyeztetés  lesz  majd.  
Kiplakátolják, a honlapra felteszik a javaslatkéréseket. 
Az ÉARFÜ-nél  volt  a  fürdőpályázattal  kapcsolatosan.  A pályázatnak  olyan  kitétele van,  hogy aki 
előzőleg támogatást kapott, az nem pályázhat, még átdolgozott projekttel sem, ha elállt a szerződéstől.  
Az önkormányzat nem állt el a szerződéstől, hanem folyamatos határidő hosszabbítást kért az önerő 
biztosítása miatt. A támogató állt el a szerződéstől. Ránk valószínűleg nem vonatkozik a kitétel.
Lesz egy kereskedelmi szálláshely bővítéssel kapcsolatos pályázat is az ősz folyamán, amin a kemping 
felújításával el lehetne indulni.
A fürdő építési engedélye megérkezett, kifüggesztésre került, várjuk a jogerőre emelkedést.
Az útépítési pályázat elutasításra került, mivel a Rendezési Tervben nem gyűjtőútként szerepelt. A 
pályázati  kiírásban  nem  egyértelmű,  hogy  gyűjtőútként  kell  szerepelni,  ezért  erre  hivatkozva  a 
fellebbezés benyújtásra került. 
A vízórák ellenőrzése folyamatban van. Az összesített adatok után majd visszatérnek az eredményre.
A gyereknap és az utcabál sikeresen megrendezésre került. 
Van-e valakinek kérdése, észrevétele?
További kérdés, észrevétel nem hangzott el. Átadja a szót Potornainé Szűcs Katalin jegyző asszonynak  
a következő napirendi pont ismertetésére.

3. Napirendi pont: Beszámoló a lejárt határidejű határozatokról.  

Potornainé Szűcs Katalin jegyző elmondja, hogy a tájékoztató kiküldésre került a képviselőknek.
Az  alábbiakban  tájékoztatja  a  képviselő-testületet,  a  határozatok  végrehajtásáról,  illetve  a  lejárt  
határidejű határozatokról. 

A 21/2012.(II.09.) Önkorm. határozat, valamint a 235/2011.(XII.19.) Önkorm. határozat a gyermekek, 
tanulók kedvezményes fürdőbérletéről. A fürdőbérletet 2012. március 31-ig lehetett megvásárolni, és a 
támogatást 2012. április 30-ig lehetett igényelni. 51 gyermek vette igénybe a fürdőbérlet támogatást, 
mely összesen 153.000 Ft kiadást jelentett az Önkormányzat részére.

38/2012.(III.26.)  Önkorm.  határozat  a  rendezési  terv  módosításával  kapcsolatos  szerződéskötésről 
szól,  a  T4  Terv  Bt-vel.  Felelős:  Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester.  Határidő:  2012.  április  30.  A  
tárgyalások megkezdődtek, a szerződés megkötésre került.

41/2012.(III.26.) Önkorm. határozat a  Berekfürdő belterület 262/1, 262/3, 262/4 hrsz-ú ingatlanokra 
vonatkozó tanulmánytervről.  Felelős: Dr. Hajdu Lajos polgármester. Határidő: 2012. március 31. A 
tanulmányterv a Közép-Tisza-vidéki Környezetvédelmi, Természetvédelmi és Vízügyi Felügyelőség 
részére benyújtásra került, és a D variáció megvalósítását fogadták el, 2014. június 30-i határidővel.

46/2012.(III.26.)  Önkorm.  határozat,  tárgyalás  folytatása  kútfúrásról.  Határidő:  2012.  április  30. 
Felelős:  Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester.  A  kútfúrás  megtörtént,  hatósági  engedélyre  várunk,  a 
villanybekötés folyamatban van.

47/2012.(III.26.)  Önkorm.  határozat  közterület  virágosításáról.  Határidő:  2012.  május  31.  Felelős: 
Potornainé  Szűcs  Katalin  jegyző.  A  virágosítás  megtörtént.  A  villanyoszlopra  a  virágtartók 
elkészültek. Köszöni a segítséget Csörgő Józsefnek. Még kapunk virágokat.
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63/2012.(IV.26.) Önkorm. határozat stég létesítése iránti kérelemről. A képviselő-testület tagjai május 
15-ig  adhatták  be  javaslataikat.  Napirendi  pontként  tárgyalni  fogja  a  képviselő-testület.  Egy 
képviselőtől érkezett javaslat.  

113/2011.(VI.27.)  Önkorm.  határozat  Berekfürdő  község  dohányzásmentesítéséről.  Felelős: 
közterület-felügyelő, Berek-Víz Kft. Határidő: 2012. május 1. A dohányzást tiltó tábla a játszótéren  
kihelyezésre került.  A buszmegállóban és a frekventált helyeken dohányzás korlátozása a jogszabály 
útján megoldódott. A fürdő és a kemping területén dohányzóhely kijelöléséről várjuk a Berek-Víz Kft.  
tájékoztatását. 

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy a kertészet jó ütemben halad, jól alakul. A palánták,  
hagymák,  a  burgonya  egy  részét  felajánlásként  kaptuk.  Bizonytalanság  volt  az  értékesítésben.  A 
közétkeztetésben tudják hasznosítani. A lakosságnak történő értékesítést meg kell szervezni. Egynyári  
virágot is kapunk még. Kikelt a kukorica, napraforgó. Bízik benne, hogy sikeres lesz a kertészet, és 
tudják majd folytatni.
Van-e valakinek kérdése, észrevétele?
Kérdés, észrevétel nem hangzott el.
Megkérdezi, hogy ki az, aki elfogadja a lejárt határidejű határozatokról szóló beszámolót?
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  beszámolót  7  igen,  ellen  és  tartózkodó  szavazat  nélkül 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

78/2012.(V.29.) Önkorm. határozat
a lejárt határidejű határozatokról.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  lejárt  határidejű 
határozatokról szóló beszámolót elfogadja.

Erről értesülnek:
1) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
2) Dr. Hajdu Lajos polgármester
3) Polgármesteri Hivatal

4. Napirendi  pont:  Előterjesztés  a  köztemetőről  és  a  temetkezési  tevékenységről  szóló   
26/2011.(XI.29.) önkorm. rendelet módosítására.

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester elmondja,  hogy  a  következő  rendeletek  módosítása  jogszabályból 
adódik. 

Dr. Kenyeres Imre bizottsági elnök elmondja, hogy a Döntés előkészítő bizottság az előterjesztéseket 
megtárgyalta és elfogadásra javasolta.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző elmondja, hogy a szabálysértésekről, a szabálysértési eljárásról és a  
szabálysértési nyilvántartási rendszerről szóló 2012. évi II. törvény 254. § (2) bekezdése alapján az  
önkormányzati  rendeletekben  meghatározott  szabálysértési  rendelkezéseket  2012.  május  31-ig 
hatályon  kívül  kell  helyezni.  Az  új  szabálysértési  törvény 2012.  árpilis  15-én  lépett  hatályba.  Ez 
alapján a rendeletek szabálysértési rendelkezését hatályon kívül kell helyezni.

Dr. Hajdu Lajos polgármester megkérdezi, hogy van-e valakinek kérdése, észrevétele?
Kérdés, észrevétel nem hangzott el.
Megkérdezi, hogy ki az, aki elfogadja a rendelet módosítását?
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a rendeletmódosítást 7 igen szavazattal, ellen és tartózkodó 
szavazat nélkül elfogadta, erről a következő rendeletet alkotta:
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16/2012.(VI.01.) Önkorm. rendelet
a  köztemetőről  és  a  temetkezési  tevékenységről  szóló  26/2011.(XI.29.)  Önkorm.  rendelet 
módosításáról.
(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

5. Napirendi pont: Előterjesztés a díszpolgári cím, valamint a „Berekfürdőért” kitüntetés   
alapításáról és adományozásáról szóló 2/1992.(XII.07.) önkorm. rendelet módosítására.  

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy ezt a rendelet szintén a szabálysértési rendelkezés miatt  
szükséges módosítani.
Van-e valakinek kérdése, észrevétele?
Kérdés, észrevétel nem hangzott el.
Megkérdezi, hogy ki az, aki elfogadja a rendelet módosítását?
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a rendeletmódosítást 7 igen szavazattal, ellen és tartózkodó 
szavazat nélkül elfogadta, erről a következő rendeletet alkotta:

17/2012.(VI.01.) Önkorm. rendelet
a díszpolgári cím, valamint „Berekfürdőért” kitüntetés alapításáról és adományozásáról szóló 
2/1992.(XII.07.) Önkorm. rendelet módosításáról.
(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

6. Napirendi  pont:  Előterjesztés  az  utcanevek  megállapításáról,  valamint  a  házak   
számozásának szabályairól szóló 5/2000.(III.20.) önkorm. rendelet módosítására. 

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy ezt a rendelet szintén a szabálysértési rendelkezés miatt  
szükséges módosítani.
Van-e valakinek kérdése, észrevétele?
Kérdés, észrevétel nem hangzott el.
Megkérdezi, hogy ki az, aki elfogadja a rendelet módosítását?
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a rendeletmódosítást 7 igen szavazattal, ellen és tartózkodó 
szavazat nélkül elfogadta, erről a következő rendeletet alkotta:

18/2012.(VI.01.) Önkorm. rendelet
az  utcanevek  megállapításáról,  valamint  a  házak  számozásának  szabályairól  szóló  5/2000.
(III.20.) Önkorm. rendelet módosításáról.
(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

7. Napirendi  pont:  Előterjesztés  az  állatok  tartásáról  szóló  17/2000.(V.29.)  önkorm.   
rendelet módosítására. 

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy ezt a rendelet szintén a szabálysértési rendelkezés miatt  
szükséges módosítani.

Potornainé  Szűcs  Katalin  jegyző  elmondja,  hogy  a  jogszabályi  változás  miatt  mezőgazdasági 
haszonállatok  tartása  önkormányzati  rendeletben  nem korlátozható,  továbbá  a  kedvtelésből  tartott 
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állatok  tartását  jogszabály  szabályozza,  így  az  nem  lehet  a  helyi  önkormányzatok  képviselő-
testületének biztosított jogalkotási tárgy.

Dr. Hajdu Lajos polgármester megkérdezi, hogy van-e valakinek kérdése, észrevétele?
Kérdés, észrevétel nem hangzott el.
Megkérdezi, hogy ki az, aki elfogadja a rendelet módosítását?
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a rendeletmódosítást 7 igen szavazattal, ellen és tartózkodó 
szavazat nélkül elfogadta, erről a következő rendeletet alkotta:

19/2012.(VI.01.) Önkorm. rendelet
az állatok tartásáról szóló 17/2000.(V.29.) Önkorm. rendelet módosításáról.
(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

8. Napirendi pont: Előterjesztés a köztisztaság fenntartásáról, a települési szilárd hulladék   
kezeléséről  és  ártalommentes  elhelyezéséről  szóló  16/2005.(IX.05.)  önkorm.  rendelet 
módosítására.  

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester  elmondja,  hogy  a  köztisztaság  fenntartásáról,  a  települési  szilárd 
hulladék  kezeléséről,  és  ártalommentes  elhelyezéséről  szóló  rendeletben  pontosításra  kerül  a  
gyűjtőedények  ürítésének  díja,  valamint  szolgáltatóként  bekerül  a  Nagykunsági  Környezetvédelmi 
Kft-t.
Van-e valakinek kérdése, észrevétele?
Kérdés, észrevétel nem hangzott el.
Megkérdezi, hogy ki az, aki elfogadja a rendelet módosítását?
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a rendeletmódosítást 7 igen szavazattal, ellen és tartózkodó 
szavazat nélkül elfogadta, erről a következő rendeletet alkotta:

20/2012.(VI.01.) Önkorm. rendelet
a  köztisztaság  fenntartásáról,  a  települési  szilárd  hulladék  kezeléséről,  és  ártalommentes 
elhelyezéséről szóló 16/2005.(IX.05.) Önkorm. rendelet módosításáról
(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

9. Napirendi  pont:  Előterjesztés  az  épített  és  természeti  értékek  védelméről  és   
fenntartásáról szóló 15/2008.(IV.29.) önkorm. rendelet módosítására.  

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy ezt a rendelet szintén a szabálysértési rendelkezés miatt  
szükséges módosítani.
Van-e valakinek kérdése, észrevétele?
Kérdés, észrevétel nem hangzott el.
Megkérdezi, hogy ki az, aki elfogadja a rendelet módosítását?
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a rendeletmódosítást 7 igen szavazattal, ellen és tartózkodó 
szavazat nélkül elfogadta, erről a következő rendeletet alkotta:

21/2012.(VI.01.) Önkorm. rendelet
Berekfürdő épített és természeti értékeinek védelméről és fenntartásáról szóló 15/2008.(IV.29.) 
Önkorm. rendelet módosításáról.
(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)
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10. Napirendi pont: Előterjesztés Berekfürdő Község címerének és zászlójának létesítéséről   
és használatának rendjéről szóló 11/1993.(VI.19.) önkorm. rendelet módosítására.  

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy ezt a rendelet szintén a szabálysértési rendelkezés miatt  
szükséges módosítani.
Van-e valakinek kérdése, észrevétele?
Kérdés, észrevétel nem hangzott el.
Megkérdezi, hogy ki az, aki elfogadja a rendelet módosítását?
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a rendeletmódosítást 7 igen szavazattal, ellen és tartózkodó 
szavazat nélkül elfogadta, erről a következő rendeletet alkotta:

22/2012.(VI.01.) Önkorm. rendelet
Berekfürdő  község  címerének  és  zászlójának  létesítéséről  és  használatának  rendjéről  szóló 
11/1993.(VI.19.) Önkorm. rendelet módosításáról.
(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

11. Napirendi pont: Előterjesztés Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testületének   
Szervezeti  és  Működési  Szabályzatáról  szóló  25/2010.(XII.01.)  önkorm.  rendelet 
módosítására. 

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja,  hogy az SZMSZ módosítására az előterjesztés kiküldésre 
került. 

Potornainé Szűcs Katalin jegyző elmondja, hogy jogszabályi változás miatt változtak az önkormányzat 
gazdálkodási szabályai. Ebből kifolyólag célszerű az önkormányzat és az egyes költségvetési szervek 
képviseletét, illetve aláírási jogosultságát rögzíteni az SZMSZ-ben. 
Minden intézménynél az 500.000 Ft feletti kötelezettségvállaláshoz ügyvédi ellenjegyzés szükséges.

Dr. Hajdu Lajos polgármester megkérdezi, hogy van-e valakinek kérdése, észrevétele?
Kérdés, észrevétel nem hangzott el.
Megkérdezi, hogy ki az, aki elfogadja a rendelet módosítását?
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a rendeletmódosítást 7 igen szavazattal, ellen és tartózkodó 
szavazat nélkül elfogadta, erről a következő rendeletet alkotta:

23/2012.(VI.01.) Önkorm. rendelet
Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Szervezeti  és  Működési 
Szabályzatáról szóló 25/2010.(XII.01.) önkorm. rendelet módosításáról.
(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

12. Napirendi  pont:  Előterjesztés  a  telekadóról  szóló  23/2003.(XII.  15.)  önkorm.  rendelet   
módosítására.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy a telekadó módosítására pontosítás miatt van szükség.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző elmondja, hogy a rendeletben az áll, hogy gazdasági, kereskedelmi és 
szolgáltató  területként  telekadó  mentességet  élvez  a  Hortobágyi  és  az  Orgonda  út  által  határolt  
területrész. Ez a mentesség az Orgonda úton túl lévő részre vonatkozott volna, ezért ezt a rendeletet  
pontosítani kell. Helyrajzi számokkal körülhatárolja a területet.
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Dr. Hajdu Lajos polgármester megkérdezi, hogy van-e valakinek kérdése, észrevétele?
Kérdés, észrevétel nem hangzott el.
Megkérdezi, hogy ki az, aki elfogadja a rendelet módosítását?
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a rendeletmódosítást 7 igen szavazattal, ellen és tartózkodó 
szavazat nélkül elfogadta, erről a következő rendeletet alkotta:

24/2012.(VI.01.) Önkorm. rendelet
a telekadóról szóló 23/2003.(XII. 15.) önkorm. rendelet módosításáról.
(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

13. Napirendi pont: Előterjesztés az idegenforgalmi adóról szóló 25/2003.(XII.15.) önkorm.   
rendelet módosítására. 

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy ezt a rendelet szintén a szabálysértési rendelkezés miatt  
szükséges módosítani.
Van-e valakinek kérdése, észrevétele?
Kérdés, észrevétel nem hangzott el.
Megkérdezi, hogy ki az, aki elfogadja a rendelet módosítását?
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a rendeletmódosítást 7 igen szavazattal, ellen és tartózkodó 
szavazat nélkül elfogadta, erről a következő rendeletet alkotta:

25/2012.(VI.01.) Önkorm. rendelete
az idegenforgalmi adóról szóló 25/2003.(XII.15.) Önkorm. rendelet módosításáról.
(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

14. Napirendi  pont:  Előterjesztés  Berekfürdő  község  közigazgatási  területén  viziállások   
létesítésének  és  fennmaradásáról  szóló  17/2011.(VIII.30.)  önkorm.  rendelet 
módosítására. 

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy az előterjesztés kiküldésre került. 

Potornainé Szűcs Katalin jegyző elmondja, hogy kapott meghívót és előterjesztést a Horgászegyesület 
elnöke is, de nem jelzett vissza semmit.

Dr.  Kenyeres  Imre  képviselő  elmondja,  hogy  a  Döntés  előkészítő  bizottság  az  előterjesztést 
megtárgyalta. Javaslat: elővásárlási joggal élhet az önkormányzat.

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester  elmondja,  hogy  a  javaslat  szerint  új  stég  csak  a  vízkezelő 
hozzájárulásával létesíthető.

Ifj. Nagy György képviselő elmondja, hogy sok balesetveszélyes stég van, amiket meg kell vizsgálni, 
és  felszólítani  a  tulajdonost  határidővel,  hogy tegye  rendbe.  Ha nem teszi  rendbe,  akkor  annak a 
helyére létesülhet új stég.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy Kustár Péter és Karsai János vizsgálja meg a stégeket.  
A nagyon rossz állapotú stégeket  szólítják fel  a rendbetételre. Ha határidőre,  15 napon belül  nem 
készíti el a felújítást, akkor az önkormányzat visszavonja a fennmaradási engedélyt. A stégekre kiírná 
a fennmaradási engedély lejártának határidejét.
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Ifj. Nagy György képviselő elmondja, hogy a stégek számát sem látta kiírva.

Buczkó Zoltánné képviselő az elővásárlási jogot azért gondolta beletenni  a rendeletbe, hogy azzal  
letörnék az árakat.

Dr.  Hajdu Lajos polgármester elmondja,  hogy egyelőre  ne engedélyezzenek magánstég létesítését. 
Kerüljön be a rendeletbe az elővásárlási jog. Meg kellene határozni azt is, hogy milyen távolságot kell  
tartani a stégek között. Balesetveszélyes állapot esetén, ha a felszólításra a felújítás nem történik meg,  
akkor a fennmaradási engedély visszavonásra kerül. A műszaki ellenőrzést a tulajdonos és a kezelő  
együtt végzi. 
Ki az, aki ezekkel a módosításokkal egyetért?
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a rendeletmódosítást 7 igen szavazattal, ellen és tartózkodó 
szavazat nélkül elfogadta, erről a következő rendeletet alkotta:

26/2012.(VI.01.) Önkorm. rendelete
Berekfürdő  község  közigazgatási  területén viziállások  létesítésének és  fennmaradásáról  szóló 
17/2011.(VIII.30.) önkorm. rendelet módosítására. 
(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

18. Napirendi pont: Beszámoló a Keviterv Akva Mérnöki Vállalkozási Kft. által elkészített   
ivóvízminőség  javító  programhoz  kapcsolódó  műszaki  alternatívákról,  és  beruházási 
költségekről.     

Potornainé  Szűcs  Katalin  jegyző  elmondja,  hogy  a  Keviterv  Akva  Mérnöki  Vállalkozó  Kft. 
alternatívákat  készített.  A Döntés előkészítő bizottság az előterjesztést  megtárgyalta  és az olcsóbb 
alternatívát javasolta elfogadásra.

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester a  műszaki  alternatívákból  a  berekfürdői   vízműtelepi  technológiai 
fejlesztést javasolja elfogadni 332.895 eFt összegben.
Ki az, aki a javaslatot elfogadja?
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal,  ellen és tartózkodó szavazat 
nélkül elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

79/2012.(V.29.) Önkorm. határozat
a Keviterv Akva Mérnöki Vállalkozási  Kft. által elkészített ivóvízminőség javító programhoz 
kapcsolódó műszaki alternatívákról.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Keviterv  Akva  Mérnöki 
Vállalkozási  Kft.  által,  Berekfürdő  település  ivóvízminőség  javítása  KEOP  7.1.0/11 
projekthez elkészített műszaki alternatívák és beruházási költségeik közül a berekfürdői 
vízműtelepi technológiai fejlesztési javaslatot fogadja el, 332.895 eFt összegben.

Erről értesülnek:
1) Keviterv Akva Mérnöki Vállalkozási Kft.
2) Dr. Hajdu Lajos polgármester
3) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4) Polgármesteri Hivatal
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19. Napirendi  pont:  Előterjesztés  az  ivóvízminőség  javító  programhoz  kapcsolódó   
Kommunikációs terv elfogadására. 

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester elmondja,  hogy  ez  a  napirendi  pont  is  az  ivóvízminőség  javító 
programhoz  kapcsolódik.  A kommunikációs  terv  a  testületi  tagoknak  kiküldésre  került,  a  Döntés 
előkészítő bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolta.
Ki az, aki a tervet elfogadja?
Megállapítja, hogy a képviselő-testület a kommunikációs tervet 7 igen szavazattal, ellen és tartózkodó 
szavazat nélkül elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

80/2012.(V.29.) Önkorm. határozat
az ivóvízminőség javító programhoz kapcsolódó Kommunikációs tervről 

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Berekfürdő  Ivóvízminőség-
javítási projekt KEOP-7.1.0/11-2011-0046 Kommunikációs (cselekvési) tervet elfogadja, 
a  Környezet  és  Energia  Operatív  Program  „Ivóvíz-minőség  javítása”  keretében 
megvalósuló beruházáshoz.

Erről értesülnek:
1) Dr. Hajdu Lajos polgármester
2) Potornainé Szűcs Katalin jegyző

      3) Polgármesteri Hivatal

20. Napirendi  pont:  Előterjesztés  az  ivóvízminőség  javító  programhoz  kapcsolódó   
közbeszerzési szabályzat elfogadására. 

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy ez a napirendi pont szintén az ivóvízminőség javító 
programhoz kapcsolódik. A közbeszerzési szabályzat a testületi tagoknak kiküldésre került, a Döntés 
előkészítő bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolta.
Ki az, aki a szabályzatot elfogadja?
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  közbeszerzési  szabályzatot  7  igen  szavazattal,  ellen  és 
tartózkodó szavazat nélkül elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

81/2012.(V.29.) Önkorm. határozat
az ivóvízminőség javító programhoz kapcsolódó közbeszerzési szabályzatról.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  az  „Ivóvízminőség-javító 
beruházás  Berekfürdő  településen”  tárgyú  KEOP-7.1.0/11-2011-0046  azonosítószámú 
projektre Közbeszerzési Szabályzatát a mellékletben található formában és tartalommal 
jóváhagyja.

Erről értesülnek: 
1) Dr. Hajdu Lajos polgármester
2) Potornainé Szűcs Katalin jegyző

      3) Polgármesteri Hivatal

21. Napirendi  pont:  Előterjesztés  az  54/2012.(IV.26.)  önkorm.  határozat  hatályon  kívül   
helyezésére. 

Potornainé Szűcs Katalin jegyző elmondja,  hogy a testület április 26-án hozott  egy határozatot az  
intézményekre vonatkozóan a tulajdonba és vagyonkezelésbe adásról.
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A Magyar Államkincstárral folyamatosan egyeztettek, de most azt mondták, hogy nem szükséges ez  
az intézkedés, ezért javasolja a határozat visszavonását. Egyébként az alapító okiratban benne van,  
hogy ők használják az épületet.

Dr. Hajdu Lajos polgármester javasolja a határozat visszavonását.
Ki az, aki a javaslatot elfogadja?
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal,  ellen és tartózkodó szavazat 
nélkül elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

82/2012.(V.29.) Önkorm. határozat
tulajdonba  és  vagyonkezelésbe  átadásról  szóló  54/2012.(IV.26.)  Önkorm.  határozat 
visszavonásáról.

Berekfürdő  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  tulajdonba  és 
vagyonkezelésbe átadás szóló 54/2012.(IV.26.) Önkorm. határozatot visszavonja,  mivel 
az ingatlanok használatát az alapító okirat tartalmazza.

Erről értesülnek:
1) Dr. Hajdu Lajos polgármester
2) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
3) Képviselő-testület tagjai

Dr. Hajdu Lajos polgármester az ülés további részére a helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV.  
törvény 12. § (4) bekezdése alapján zárt ülést rendel el.

k. m. f.

/: Dr. Hajdu Lajos :/ /: Potornainé Szűcs Katalin :/
      polgármester jegyző

Jegyzőkönyv-hitelesítők:

/: Dr. Kenyeres Imre :/ /: Czinegéné Bődi Szilvia :/
      képviselő  képviselő
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